
PROTOKÓŁ Z OBRAD IV SESJI 

RADY DZIELNICY ORUNIA – ŚW. WOJCIECH – LIPCE 

W DNIU 28 KWIETNIA 2025 ROKU 

 

1. Przewodniczący Rady Dzielnicy otworzył obrady IV sesji Rady Dzielnicy o godz. 1900 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad (9 obecnych radnych, z zastrzeżeniem pkt 11 i 23 – załącznik nr 1 - 

lista obecności)  

3. Nieobecni na sesji radni: Agnieszka Blank, Jacek Hołubowski, Wojciech Ryndak, Leszek Wincełowicz 

4. Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy: 

1) Zatwierdzenie porządku obrad 

2) Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu za rok 2024 

3) Uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji Z-cy Przewodniczącego Zarządu 

4) Uchwała w sprawie zasad konsultacji projektu budżetu z mieszkańcami Dzielnicy 

5) Dyskusja w sprawie projektu planu ogólnego miasta Gdańska 

6) Sprawy bieżące i wolne wnioski 

5. Porządek obrad został przyjęty bez uwag 

6. Punkt 2 porządku obrad – Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu za rok 

2024 

7. W wyniku głosowania przy 9 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – Rada Dzielnicy 

Orunia-Św. Wojciech-Lipce przyjęła Uchwałę Nr IV/12/2025 w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Zarządu za rok 2024 

8. Punkt 3 porządku obrad – Uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji  

Z-cy Przewodniczącego Zarządu  
9. Joanna Dunajska wyjaśniła, że powodem rezygnacji z pełnienia funkcji są względy osobiste.   

10. W wyniku głosowania przy 9 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – Rada Dzielnicy 

Orunia-Św. Wojciech-Lipce przyjęła Uchwałę Nr IV/13/2025 w sprawie przyjęcia rezygnacji  

z pełnienia funkcji Z-cy Przewodniczącego Zarządu  
11. Na sesję przybywa radna Alina Krajewska 

12. Punkt 4 porządku obrad – Uchwała w sprawie zasad konsultacji projektu budżetu z mieszkańcami 

Dzielnicy 

13. Bartosz Łabuda omówił i wyjaśnił poprawki wprowadzone do projektu uchwały. 

14. W wyniku głosowania przy 10 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – Rada Dzielnicy 

Orunia-Św. Wojciech-Lipce przyjęła Uchwałę Nr IV/14/2025 w sprawie zasad konsultacji projektu 

budżetu z mieszkańcami Dzielnicy 

15. Punkt 5 porządku obrad – Dyskusja w sprawie projektu planu ogólnego miasta Gdańska 

16. Bartosz Łabuda przybliżył radnym projekt planu, omawiając projekt i swoje uwagi do niego.  

Jak zauważono, projekt planu ogólnego w większym stopniu niż w obowiązującym Studium, 

odpowiada oczekiwaniom artykułowanym przez przedstawicieli mieszkańców. Z uwagi,  

na konieczność ustosunkowania się do przedstawionego projektu do dnia 8 maja br. ustalono,  

że stosowna uchwała w sprawie wyrażenia opinii będzie przedmiotem najbliższej sesji.  

17. Punkt 6 porządku obrad – Sprawy bieżące i wolne wnioski 

18. Bartosz Łabuda i Patryk Sikora omówili kwestię najbliższej sesji, która z uwagi na konieczność 

podjęcia tematu planu ogólnego miasta Gdańska oraz przesłania do Prezydenta Miasta Gdańska 

propozycji planowanych do realizacji ze środków Rady projektów, musi się odbyć w nadchodzącym 

tygodniu.  



Radni ustalili termin najbliższej sesji na dzień 5 maja br. Bartosz Łabuda potwierdzi możliwość 

zwołania terminu na ten dzień.  

19. Patrzyk Sikora poinformował radnych, że zbliża się termin kwartalnego spotkania z GZDiZ, w związku 

z czym prosi o przypomnienie tematów, które powinny zostać omówione podczas spotkania.  

- Bartosz Łabuda przypomniał wniosek Rady dotyczący rozbrukowania pasa rozdziału Traktu Św. 
Wojciecha na wysokości przystanków Gościnna. 

- Justyna Kaleta poprosiła aby poruszyć również temat części drzew na wale kanału Raduni, które  
w jej ocenie stwarzają zagrożenie dla bezpieczeństwa pieszych i pojazdów. 

20. Joanna Dunajska, w związku ze zbliżającym się wydarzeniem „Kids for streets”, które odbędzie się  

23 maja 2025 r. w rejonie SP16, zwróciła się do radnych o zgodę na oficjalne reprezentowanie Rady 

podczas przedmiotowego wydarzenia. Radni wyrazili na powyższe zgodę. 

21. Józef Kubicki poprosił o informację w temacie rewitalizacji dzielnicy, Patryk Sikora przybliżył 

harmonogram działań miasta. 

22. Na sesję przybywa radna Anna Jankowska. 

23. Paweł Patyk poinformował radnych, że odbyło się pierwsze spotkanie komisji rewizyjnej, na którym 

ustalono, że sekretarzem komisji został Błażej Kowalewski, Z-cą Przewodniczącego – Józef Kubicki, 

natomiast Przewodniczącym Komisji wybrany został Paweł Patyk. 

24. Przewodniczący Rady Dzielnicy Orunia–Św. Wojciech–Lipce zamyka obrady IV sesji Rady Dzielnicy 

Orunia-Św. Wojciech-Lipce o godz. 1950 

 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy  
     Orunia-Św.Wojciech-Lipce  
 

          /-/ Bartosz Łabuda 

 


